





قطاع السياسات الاقتصادية والتنقيل التجيوي

**GACA Circular** 

To:

All air carriers operating from/to the airports of Saudi Arabia.

جميع شركات الطيران العاملة (من/إلى) مطارات المملكة العربية السعودية.

Subject:

The necessary precautions and protections to prevent the outbreak of the new Corona Virus COVID-19) in the meantime.

الإجراءات المتخذة والاحتياطات الاحترازية اللازمة لمنع تفشي فيروس كورونا الجديد (COVID-19) في الوقت الراهن.

في ظل الجهود المتخذة من قبل الجهات الحكومية بالمملكة حيال الإجراءات

Reference:

المرجعه

· Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Background:

Under the efforts which have been taken by the government entities of Saudi Arabia toward the necessary precautions and protections to prevent the entrance of the Corona Virus (COVID-19) to the Kingdom. Therefor some mandatory preventive measures are compelling on all air carries coming to the kingdom airports.

والاحتياطات الاحترازية اللازمة لمنع دخول فيروس كورونا (COVID-19) للمملكة، فقد تم وضع بعض الإجراءات الوقائية الملزمة على شركات الطيران

التعليمات:

القادمة للمملكة.

نىدة:

الموضوع:

## Instructions:

- 1- All carriers must make sure that any passenger who is arriving from or through any of the airports of the Republic of Egypt has a complete medical examination (PCR) confirming that he is free of the Corona Virus (COVID-19) and it must be issued within (24) hours before boarding of that passenger to the aircraft by one of the specified and approved laboratories by the embassy of the kingdom of Saudi Arabia in Cairo. except Saudi nationality passengers.
- ١- يجب على كافة الناقلات التأكد من حصول أي مسافر قادم من أي من مطارات جمهورية مصر العربية أو من خلالها على شهادة مخبرية (PCR) تثبت خلو المسافر من فيروس كورونا وتكون صادرة خلال ال (٢٤) ساعة السابقة لصعوده الطائرة من أحد المختبرات المحددة والمعتمدة من سفارة المملكة العربية السعودية بالقاهرة. ويستثنى من ذلك المواطنين السعوديين.
- 2- Passengers arriving from or through any the airports of the following countries:( united Arab emirates, kingdom of Bahrain, Kuwait) are only allowed to enter the kingdom of Saudi Arabia through one of the following airports:(king Khalid international airport, king Abdulaziz international airport, king Fahad international airport).
- ٢- قصر دخول المسافرين القادمين من أو من خلال أي من مطارات الدول التالية: (دولة الإمارات العربية المتحدة، مملكة البحرين أو دولة الكويت) إلى المملكة العربية السعودية على المطارات التالية: (مطار الملك خالد الدولي، مطار الملك عبد العزيز الدولي، مطار الملك فهد الدولي).

Attachment(s):

Nil

المرفقات:

لا يوجد

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدنى للسياسات الاقتصادية والنقل الجوى

A.P of the President of General Authority of Civil Aviation for Economic Policies and Air Transport

